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Procesul Verbal din 09 februarie 2012, al sedintei extraordinare a Consiliului Local Focsani...
R O M A N I A
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
din 09 februarie 2012

Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc sedinta
extraordinara a Consiliului Local al Municipiului Focsani.
Dl. Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta extraordinara din 09.02.2012, sedinta
convocata prin dispozitia d-lui Primar nr.239/06.02.2012, constatand ca in sala sunt prezenti un numar 16 de consilieri locali din
totalul de 21, absenteaza motivat, fiind in delegatie in interes de serviciu, d-na consilier Chiper Lucica, d-nii consilieri Gheorghe
Stan, Eugen Popa, Neculai Tanase si Danut Popoiu.
Este intrunit cvorumul necesar pentru ca sedinta sa fie legal constituita, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din Legea
nr. 215/2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, apreciaza ca sedinta este statutara.

La sedinta participa:

? d-nul Decebal Bacinschi – Primar al municipiului Focsani;
? d-na Natasa Nemes – Director executiv, Directia economica;
? d-na Micsunica Baciu – Director executiv Directia resurse umane;
? d-na Claudia Bozna – Sef serviciu administratie publica, agricultura, cadastru;
? d-na Cristina Costin – Sef serviciu investitii, fond locativ;
? d-na Carmen Marta Ghiuta - Sef serviciu juridic contencios;
? d-nul Dan-Mihai Cazaciuc – Sef serviciu comunicare, protectie civila;
? d-na Violeta Dima – Consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;
? d-nul Ion Gheorghe - Director Politia Locala Focsani

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-media locala.
Dl. Presedinte de sedinta Gicu Vrancianu, prezinta proiectul ordinii de zi care cuprinde 7 de puncte:

1. proiect de hotarare privind aprobarea organigramei, statului de functii si numarului de personal pentru Primaria Municipiului
Focsani;

2. proiect de hotarare privind trecerea personalului contractual care asigura paza la obiectivul Directia de Dezvoltare Servicii
Publice Focsani de la Politia Locala a Municipiului Focsani la Directia de Dezvoltare Servicii Publice Focsani;

3. proiect de hotarare privind aprobarea organigramei, statului de functii si numarului de personal pentru Politia Locala a
Municipiului Focsani;

4. proiect de hotarare privind modificarea si completarea Hotararii Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.358/2011 pentru
aprobarea organigramei, statului de functii si numarului de personal pentru Directia de Dezvoltare Servicii Publice Focsani;

5. proiect de hotarare privind modificarea Regulamentului de organizare si functionare al Politiei Locale a Municipiului Focsani,
aprobat prin Hotararea Consiliului Local al Municipiului Focsani nr. 68/2011;

6. proiect de hotarare privind emiterea acordului pentru preluarea in domeniul public al Municipiului Focsani si administrarea
Consiliului Local al Municipiului Focsani, a blocului de locuinte situat in Focsani, str. Revolutiei nr. 17, din domeniul public al
Judetului Vrancea si administrarea Consiliului Judetean Vrancea;

7. proiect de hotarare privind emiterea acordului pentru preluarea in domeniul public al Municipiului Focsani si administrarea
Consiliului Local al Municipiului Focsani, a blocului de locuinte situat in Focsani, str. Magura nr. 123, din domeniul public al
Judetului Vrancea si administrarea Consiliului Judetean Vrancea;

Se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu 16 voturi „pentru”.

Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea
organigramei, statului de functii si numarului de personal pentru Primaria Municipiului Focsani;

Dl. consilier Laurentiu Felician Doru Veber: „vreau sa fac un amendament. Proiectul de hotarare, pomeneste la art.1, de anexa
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1 si 2, si anume, amendamentul meu se refera la anexa nr.1, care este atasata proiectului de hotarare si se refera la: in coloana din
dreapta organigramei, la Politia Locala sunt prevazute 86 de posturi si amendamentul meu, spune ca aici sa fie 90 de posturi.
Iar la coloana din stanga in care avem Directia de Dezvoltare Servicii Publice, prevede 303 posturi si sa fie 315 posturi.
Acest amendament il fac, ca urmare a trecerii unui numar de 12 posturi de la Politia Locala la Directia de Dezvoltare Servicii Publice.
Alte amanunte, daca sunt necesare dvs. si colegilor ni le poate da d-na Micsunica Baciu, avand in vedere anumite probleme care s-au
petrecut la Registrul Comertului cu aprobarea noastra anterioara”.

Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare in forma initiala, nefiind adoptat cu 16 voturi „abtineri”.
Se supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentul d-lui consilier Laurentiu Felician Doru Veber si se adopta cu 16 voturi
„pentru”, devenind hotarirea nr. 42.

Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind trecerea personalului contractual care asigura paza la obiectivul
Directia de Dezvoltare Servicii Publice Focsani de la Politia Locala a Municipiului Focsani la Directia de Dezvoltare Servicii Publice
Focsani;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 16
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 43.

Se prezinta punctul 3 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea organigramei, statului de functii si numarului de personal
pentru Politia Locala a Municipiului Focsani;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 16 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 44.

Se prezinta punctul 4 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea si completarea Hotararii Consiliului Local al Municipiului
Focsani nr.358/2011 pentru aprobarea organigramei, statului de functii si numarului de personal pentru Directia de Dezvoltare Servicii
Publice Focsani;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 16 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 45.

Se prezinta punctul 5 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea Regulamentului de organizare si functionare al Politiei
Locale a Municipiului Focsani, aprobat prin Hotararea Consiliului Local al Municipiului Focsani nr. 68/2011;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 16 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 46.

Se prezinta punctul 6 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind emiterea acordului pentru preluarea in domeniul public al Municipiului
Focsani si administrarea Consiliului Local al Municipiului Focsani, a blocului de locuinte situat in Focsani, str. Revolutiei nr. 17, din
domeniul public al Judetului Vrancea si administrarea Consiliului Judetean Vrancea;

Dl. consilier Ionel Preda: „mi-am notat in fuga cateva idei si as incepe cu prima: stim ca acest imobil a fost intabulat de catre Consiliul
Judetean Vrancea in domeniul privat in anul 2010, probabil acest imobil a fost preluat in urma unor datorii, nu stim care este soarta lui.
Cladirea, este dupa parerea mea, ca sa nu spun dezastruoasa, este total daramata. In aceasta situatie, zic eu ca ar fi fost foarte bine
ca odata cu aceasta preluare, era bine daca aveam in fata un raport tehnic cu o expertiza tehnica din care sa rezulte situatia cladirii,
exacta, sa rezulte valoarea, in aceasta propunere de acord nu se vorbeste de valoare, trebuie sa stim ce valoare are.
Imobilul din str.Revolutiei nr.17, este un imobil cu foarte multe probleme, fara utilitate, ma refer aici la energia termica, a fost debransat
de la energia termica in anul 2008, cu datorii, as zice eu enorme la energia electrica si cand spun treaba aceasta ma refer, ca pana in
anul 2009 aici sunt inregistrate datorii de 75.000 lei din 2009 si pana astazi, pe contorul acesta sunt aproape 180.000 Kw, poate nu va
vine sa credeti, dar asta este realitatea, ceea ce inseamna aproape, cca. 90.000.
Daca adunam 90.000 si cu 75.000 va dati seama, unde suntem. Mai mult, acest imobil este populat, nu stim de cine, sa le zicem
locatari tolerati, care nu au nici o treaba cu utilitatea, nu au nici o treaba cu contractele, pur si simplu stau si locuiesc acolo fara
probleme.
Acest imobil a avut un contract de furnizare a energiei electrice pe o asociatie a Consiliului Judetean Vrancea, a carui administrator a
fost d-na Vladoiu Aglaita, care la ora aceasta este inspector principal la Consiliul Judetean. Deci, dupa cum vedeti, acest imobil are o
serie intreaga de probleme, nu cred ca acest imobil ne va aduce vreodata un beneficiu, nu va fi decat un nou locas unde vom duce o
serie intreaga de bani din bugetul local.
As vrea, sa imi dati voie, e o informatie pe care trebuie sa o stim, inainte de a incheia cu str.Revolutiei 17, pot sa va spun ca vecinul lui
Revolutiei 17 este Revolutiei 16, o locatie care este a noastra, d-le Primar si unde, de asemenea sunt probleme mari, unde, de
asemenea, sunt utilitati neachitate, si fac referire, si de ce ma leg si de Revolutiei 16, pentru ca si aici sunt aceleasi cantitati mari de
energie,180 – 200 Kw, sume imense. Si aici, lumea nu plateste energia, contractul este cu dvs. si inca odata, fac referire la Revolutiei
16, pentru ca si Revolutiei 17 pe care vrem noi sa-l aducem la Consiliul Local cu siguranta va fi peste catva timp ca in situatia lui
Revolutiei 16.
In ideea aceasta am fost impotriva. A prelua acest imobil, care, dati-mi voie sa cred atata timp cat nu stim cine locuieste acolo, nu
avem contracte, toata lumea este ca in jungla.
Nu stiu daca preluarea aceasta nu ar insemna altceva si este fortata intr-o sedinta extraordinara, poate ar trebui lasata un pic sa
vedem ce se poate face, poate reusim sa recuperam acele datorii si acele probleme care sunt pe Revolutiei 17”.

Dl.Primar al municipiului Focsani Decebal Bacinschi: „avem probleme cu cateva blocuri in Focsani, este vorba de bl.G.2, C.2 si daca o
fi, aceste doua blocuri.
O sa va fac un referat, sa luam o hotarare cu aceste persoane care locuiesc in ele. Sunt persoane fara venit, sunt persoane care nu
au unde sa locuiasca, nu stim ce vom face cu aceste persoane. Daca dvs. hotarati sa le scoatem in strada, le scoatem in strada, le
reconditionam si le repartizam.
In anul 2000, daca nu ma insel in blocul G2, s-au investit atunci 11 miliarde lei, era Primar dl.Latcan, termopane, faianta, gresie,
parchet lamelar.
Va invit sa vedeti cum arata acum. Este distrus in totalitate, in conditiile in care au avut si femeie de serviciu, noi am platit sa le faca
curatenie acolo.
Au scos si obiectele sanitare, le-au vandut. In conditiile acestea, chiar v-as ruga sa luam o hotarare impreuna, ce facem cu aceste
persoane.
Legat de cele doua proiecte pe care astazi vrem sa le aprobam, intr-adevar, noi ar fi trebuit sa venim cu niste date, cu ce valoare ne



sunt transmise, din punct de vedere al rezistentei, daca este vorba de finisaje, este mai simplu, daca structura de rezistenta este
buna, nu ne punem problema la treaba aceasta, si in acelasi timp sa vedem cine locuieste acolo.
Din acest motiv, eu am ajuns tarziu, as fi retras aceste proiecte de hotarare,
le-am luat pe nepregatite, sa vin cu toate datele pe care dvs. le spuneti, facem o prezentare, exact cum ati spus dvs. si functie de
treaba aceasta sa luam o hotarare. Daca sunteti de acord”.

Dl. consilier Ionel Preda: „le retragem acum”.

Dl.Primar al municipiului Focsani Decebal Bacinschi: „ar trebui sa le
retragem, daca sunteti de acord si sa venim bine documentati.
O sa tinem cont de ce ati precizat dvs., sa venim cu completari si venim cu ele intr-o sedinta urmatoare”.

Dl. consilier Ionel Preda: „daca le aprobam, vor fi si ele in situatia lui G.2. Vom duce acolo sume de la buget si in final va fi la fel ca la
G.2”.

Dl. consilier Neagu Nistoroiu: „aduc cateva precizari. Eu cunosc foarte bine, datele acestui bloc si despre chiriasii care locuiesc in
acest bloc, pentru ca au fost facute anchete sociale din anul 2000 pana in anul 2004, cand am preluat si acel bloc de la ISEH, l-am
coroborat in actiunea noastra la acea data si cu blocul G2.
Stiu ca este facuta o situatie la modul general inclusiv cu acest bloc din Revolutiei 17. Vreau sa va mai spun un lucru, ca sunt
solicitanti de locuinta ce sunt pe lista de prioritati al Consiliului Local.
S-a gasit intelegere la acea data la Consiliul Judetean Vrancea sa fie cazati cu chirie pentru ca proveneau din imobile retrocedate.
Noi nu aveam posibilitatea sa ii ducem in alte zone si am gasit atunci intelegere sa-i ducem in acele blocuri. De atunci ne-am dorit sa
luam acele blocuri, sa le modernizam, fie prin ANL, fie prin alte fonduri, cu alte posibilitati.
Exista o evidenta stricta acolo, asa stiam eu, pana in anul 2008, exista la acea data. Daca intre timp au plecat si au veni altii nu pot sa
confirm. Dar va rog sa credeti ca existau anchete sociale pentru fiecare locatar, la acea data. Daca luam lista din 2008, o sa vedeti.
Ati facut o precizare ca nu exista nici o evidenta, va rog sa credeti ca pana in anul 2008, exista o lista”.

Dl. consilier Ionel Preda: „vreau sa spun ca intr-o situatie similara la Revolutiei 16, am avut conturile blocate la Primarie, pentru o
suma considerabila la utilitate energie electrica.
Va dati seama ca acum, pe cele doua, daca le preluam, deci, asta este semnalul meu, sa le preluam, daca vreti aveti majoritate si
preluati din Revolutiei 17 acel imobil, dar haideti sa tinem cont si de datoriile de miliarde, dupa aceea o sa fie de platit.
Noi am mai discutat, d-le Primar, legat de treaba aceasta si chiar am zis ca anul trecut o sa rezolvam si nu s-a rezolvat. E o problema
pertinenta. Departe de mine gandul ca oamenii aceia nu trebuie sa stea acolo dar, stau de 4 ani si o sa mai stea 4 ani de acum in
acolo, dar sa ne gandim si la buget”.

Dl. consilier Bogdan-Emilian Matisan: „as vrea sa fac o singura precizare: locuintele sociale nu aduc un beneficiu pecuniar Primariei
municipiului Focsani, asta ca o paranteza si al doilea lucru, as vrea sa va informez ca reabilitarea acestor locuinte sociale aflate pe
raza municipiului Focsani si ma refer aici si la blocul C.2 si la G.2 si la acest nou bloc, cade in sarcina Consiliului Local.
Noi nu putem sa facem investitii de reabilitare, pe locuinte care nu ne apartin, acesta este un aspect.
Al doilea aspect, ca sa gestionam de la serviciul Fond locativ situatia tuturor persoanelor care au probleme si au nevoie de locuinte
sociale iarasi, toate aceste locuinte trebuie sa fie gestionate de noi.
Ca o practica buna si dau un exemplu foarte bun, reabilitarea blocului C.2, prima jumatate a blocului C.2, unde acolo s-a reusit.
Contorizarea individuala a fiecarei locatii si in ceea ce priveste energia electrica si energia termica si apa. Acolo nu avem probleme,
pentru ca am reusit la un moment dat, sa scoatem toti locatarii care erau in prima jumatate, s-a reabilitat blocul respectiv, cu spatiu
locativ generos pentru fiecare individ in parte si astfel, acolo nu avem probleme.
Daca le tinem tot asa, nimeni nu o sa ne finanteze, pentru astfel de obiectiv”.

Nu mai sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si nu se adopta cu 12 voturi „abtineri”, 3 voturi „impotriva” a d-lor
consilieri: Ionel Preda, Cristinel Susu si Vasile Istudor.
Dl.consilier Vasile Dobre, nu este in sala in timpul votarii.

Se prezinta punctul 7 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind emiterea acordului pentru preluarea in domeniul public al Municipiului
Focsani si administrarea Consiliului Local al Municipiului Focsani, a blocului de locuinte situat in Focsani, str. Magura nr. 123, din
domeniul public al Judetului Vrancea si administrarea Consiliului Judetean Vrancea;

Dl. consilier Ionel Preda: „Acolo, cladirea este fara utilitati din cate stiu eu si ma refer in mod sigur la energie electrica, nu are si nu
este racordata la reteaua publica”.
Aceleasi precizari ca la Revolutiei 17.

Nu mai sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si nu se adopta cu 12 voturi „abtineri”, 3 voturi „impotriva” a d-lor
consilieri: Ionel Preda, Cristinel Susu si Vasile Istudor.
Dl.consilier Vasile Dobre, nu este in sala in timpul votarii.

Se prezinta art.2 al ordinii de zi: „cu data prezentei se revoca Dispozitia
Primarului Municipiului Focsani nr.238/2012”.

Presedintele de sedinta dl. Gicu Vrancianu: „consider ca se cunoaste despre ce este vorba. Nu sunt discutii”.

Presedintele de sedinta dl. Gicu Vrancianu: constata ca au fost epuizate punctele de pe ordinea de zi, considera lucrarile incheiate si
multumeste tuturor pentru participare. Pentru declaratii politice si alte lucruri la sedinta ordinara de la sfarsitul lunii.
Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA,
Gicu Vrancianu



S E C R E T A R U L
MUNICIPIULUI FOCSANI,
Eduard-Marian Corhana

INTOCMIT,
Cecilia Trufa


